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        P r o t o k ó ł  Nr LXXV/2023 

 

Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w dniu 25 października 2023 roku. 
 

 

 

Obrady trwały od godz. 17.17 do godz. 18.00 
 

Podjęto uchwały od Nr 562 do Nr 576 
 

Stan Rady               - 15 

Radni obecni          - 15 

 

Obecni: 

1. Adam Jan Brodowski 

2. Andrzej Dryzelenko 

3. Marek Szczepan Grzmiączka 

4. Andrzej Kabała 

5. Andrzej Kędzierski 

6. Wojciech Roman Korzeniewski 

7. Iwona Łagocka 

8. Dorota Michalak 

9. Tomasz Naumczyk 

10. Marek Jarosław Olszewski 

11. Piotr Pasternak 

12. Krzysztof Przemysław Rosiński 

13. Agnieszka Teresa Serwach 

14. Bartłomiej Zdanowicz 

15. Maciej Zieliński 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

otworzyła obrady LXXV Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych 

w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować 

i podejmować uchwały Rada Miejska. 

W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 

Miejskiego i gości zaproszonych  – serdecznie witam.  

 

 

Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu. 
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2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani 

Dorota Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji,  

a mianowicie: 

 

Projekt porządku obrad przewiduje: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr LXXIV/2023 z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza. 

6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów Miasta Lidzbark Warmiński położonych przy ul. Dąbrowskiego  

i ul. Mazurskiej (2 tereny). 

7. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 

8. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych lub posiłku 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024-2028. 

9. Uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

10. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego 

wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Miejskiej Lidzbark 

Warmiński na lata 2023-2025”. 

11. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

12. Uchwała w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

13. Uchwała w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 

szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych. 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

gruntowej na nieruchomości położonej w Lidzbarku Warmińskim przy  

ul. A. Mickiewicza 15 na działce gruntu oznaczonej w obrębie 7 numerem 

ewidencji 134/10. 

15. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2024 rok. 
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16. Uchwała w sprawie wprowadzenia, ustalenia wysokości opłaty targowej, 

terminów płatności oraz sposobu jej poboru na 2024 rok. 

17. Uchwała w sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę 

miejscową, dziennych stawek opłaty miejscowej oraz zasad poboru tej opłaty na 

2024 rok. 

18. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

19. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

20. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023-2035. 

21. Interpelacje Radnych. 

22. Zapytania Radnych. 

23. Wnioski i petycje Obywateli. 

24. Zamknięcie obrad. 
 

 

Uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  

(15 za). 

 
3. Przyjęcie protokołu Nr LXXIV/2023 z poprzedniej sesji.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LXXIV/2023 z poprzedniej 

sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania 

się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi  

do treści protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady protokół Nr LXXIV/2023 sesji Rady Miejskiej z dnia  

27 września 2023 roku poddała pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LXXIV/2023 z dnia  

27 września 2023 roku przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 

poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności 

Burmistrza, które obejmuje okres od dnia 18 września 2023 r. do dnia  

12 października 2023 r. 
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2  

do protokołu. 

 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.   

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zwrócił się z zapytaniem do pkt 1 sprawozdania 

Burmistrza w sprawie „ Malowania oznakowania poziomego przejść dla pieszych 

na drogach miejskich” czy te postępowanie zostało zakończone i czy ten 

wykonawca, który złożył ofertę w wysokości 65.000 zł został wybrany. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz – tak wykonawca został wybrany. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – zwrócił się z zapytaniem czy to jest taka cena 

rynkowa, 20 szt. przejść dla pieszych wychodzi 3.250 zł za jedno przejście, nie 

znam się na tym, dlatego dla mnie wydaje się dużo jako dla laika, nie wiem jak to 

wygląda w realiach dlatego mnie to zastanawia. 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że ofertę również 

składała Spółka PGK ale oferta była dużo wyższa. Robiliśmy rozeznanie rynku  

i w tym przypadku ta cena była najniższa, cała dokumentacja jest do wglądu. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz zwrócił się z zapytaniem do pkt 6 sprawozdania 

Burmistrza w sprawie złożonej oferty odnośnie „Pełnienia kompleksowego 

nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania inwestycyjnego”. Wykonawca 

został wybrany, ale są duże rozbieżności cenowe. Czy to nie budzi zastrzeżeń, że 

ta praca będzie wykonana aż do 2025 r. jak sobie przeliczyłem dosyć długi okres 

tej umowy, czy to nie jest zbyt niska cena, bo najniższa jest 18.900 zł a najwyższa 

217.000 zł.  

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że zgadza się bo cena jest 

bardzo atrakcyjna, w przypadku tych ofert wymagaliśmy doświadczenia 

zawodowego to jest raz , dwa uprawnień i ta firma, która złożyła ofertę wygrała. 

Nie jest to ich pierwsza inwestycja w związku  z tym,  ta firma musiała wykazać 

je nadzorowi budowlanemu. W związku z tym nie mamy podstaw do tego, żeby 

sądzić, że ta oferta jest zła. Jednocześnie umowa, która jest zawiązana z firmą jest 

obowiązująca i według tej umowy będziemy restrukturyzować wszystkie 

postępowania. Częstotliwość wizyt na budowie, a przede wszystkim 

dokumentów, które ta firma musi sporządzić na etapie inwestycji, żadnych ulg  

z tego tytułu nie będzie miała. To jest ich kalkulacja, złożone  dokumenty przez 

tą firmę są na tyle wystarczające, że możemy zawrzeć z tą firmą umowę. 
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Radny Andrzej Kabała stwierdził, że faktycznie jak dla mnie to jest rażąco niska 

cena, znam trochę ten rynek. Oprócz tego, że ktoś spełnia warunki formalne, to 

wchodzi jeszcze jakość tego nadzoru, a tu wiemy, że może być różnie, a za tą cenę 

co tutaj ktoś podał przez kolejne 2 lata prowadzić ten nadzór, trudno mi 

wyobrazić, że ktoś za taką kwotę będzie po  kilkanaście razy przyjeżdżał przez  

2 lata. 

  

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że mamy dokładnie takie 

zapisy w umowie i takich będziemy oczekiwać od Wykonawcy. 

 

Radna Agnieszka Serwach zwróciła się z zapytaniem czy istnieje możliwość 

aneksowania tej umowy. 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza poinformował, że pod względem kwoty 

nie. Umowę zawieramy na dany kontrakt, jeżeli ten kontrakt się  nie zmieni, a 

inwestycja się nie zmieni, bo jest zaplanowana. W związku z  tym nie widzimy 

podstaw do zmiany wynagrodzenia dla inwestora nadzoru, zakres rzeczowy 

inwestycji się nie zmieni. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

  

6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów Miasta Lidzbark Warmiński położonych przy ul. Dąbrowskiego i 

ul. Mazurskiej (2 tereny). 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/562/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszarów Miasta Lidzbark Warmiński 

położonych przy ul. Dąbrowskiego i ul. Mazurskiej (2 tereny) stanowi 

załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

7. Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia  

z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub 

żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku lub produktów 

żywnościowych. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/563/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

za świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci posiłku 

lub produktów żywnościowych stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

8. Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LXXV/564/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 

postaci produktów żywnościowych lub posiłku dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

9. Uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
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Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/565/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi 

załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

10. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki i wczesnego 

wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Miejskiej Lidzbark 

Warmiński na lata 2023-2025”. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 



 

11 

 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/566/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki i 

wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Miejskiej 

Lidzbark Warmiński na lata 2023-2025” stanowi załącznik Nr 7 do 

protokołu. 
 

11. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwał. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/567/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

12. Uchwała w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 
 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

  

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/568/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie  warunków udzielania bonifikat od 

ceny sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

13. Uchwała w sprawie  ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 

szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/569/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do 

sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste 

oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

14. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej na nieruchomości położonej w Lidzbarku 

Warmińskim przy ul. A. Mickiewicza 15 na działce gruntu oznaczonej w 

obrębie 7 numerem ewidencji 134/10. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 
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W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/570/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

odpłatnej służebności gruntowej na nieruchomości położonej w Lidzbarku 

Warmińskim przy ul. A. Mickiewicza 15 na działce gruntu oznaczonej w 

obrębie 7 numerem ewidencji 134/10 stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
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15. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2024 rok. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Przemysław Rosiński, Bartłomiej Zdanowicz 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (za 

było 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu). 

 

Uchwała Nr LXXV/571/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

16. Uchwała w sprawie wprowadzenia, ustalenia wysokości opłaty targowej, 

terminów płatności oraz sposobu jej poboru na 2024 rok. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 
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Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Dorota 

Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, 

Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Bartłomiej 

Zdanowicz, Maciej Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Łagocka 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (za 

było 14 radnych, 1 radna wstrzymała się od głosu). 

  

Uchwała Nr LXXV/572/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie wprowadzenia, ustalenia wysokości 

opłaty targowej, terminów płatności oraz sposobu jej poboru na 2024 rok 

stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

17. Uchwała w sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę 

miejscową, dziennych stawek opłaty miejscowej oraz zasad poboru tej opłaty 

na 2024 rok. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk poinformował, że na posiedzeniach Komisji Rady 

Miejskiej zgłaszał wniosek formalny o  zmianę dziennej stawki opłaty miejscowej 

w wysokości 2,60 zł na 3,22 zł za każdą rozpoczęta dobę pobytu do projektu 
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uchwały w sprawie ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę 

miejscową, dziennych stawek opłaty miejscowej oraz zasad poboru tej opłaty na 

2024 rok w następującym brzmieniu”: § 2. Ustala się dzienną stawkę opłaty 

miejscowej w wysokości 3,22 za każdą rozpoczętą dobę pobytu”. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek 

formalny zgłoszony przez Radnego Tomasza Naumczyka do projektu uchwały  

o  zmianę dziennej stawki opłaty miejscowej w wysokości 2,60 zł na 3,22 zł za 

każdą rozpoczęta dobę pobytu do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

miejscowości, w których pobiera się opłatę miejscową, dziennych stawek opłaty 

miejscowej oraz zasad poboru tej opłaty na 2024 rok w następującym brzmieniu”: 

§ 2. Ustala się dzienna stawkę opłaty miejscowej w wysokości 3,22 zł za każdą 

rozpoczętą dobę pobytu”. 

 

Na 15 radnych obecnych na sesji głosowało 15 radnych za przycięciem wniosku 

formalnego Radnego Tomasza Naumczyka  było 9 radnych, 2 radnych było 

przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła wniosek formalny  

większością głosów.  
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały wraz z wnioskiem formalnym. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman 

Korzeniewski, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Piotr Pasternak, Krzysztof 

Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach 

PRZECIW (1) 

Bartłomiej Zdanowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Iwona Łagocka, Marek 

Jarosław Olszewski, Maciej Zieliński 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (za 

było 9 radnych, 1 radny przeciw, 5 radnych wstrzymało się od głosu). 
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Uchwała Nr LXXV/573/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie ustalenia miejscowości, w których 

pobiera się opłatę miejscową, dziennych stawek opłaty miejscowej oraz zasad 

poboru tej opłaty na 2024 rok stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

18. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2024 rok. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Dorota 

Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, 
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Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Iwona Łagocka, Bartłomiej Zdanowicz 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę większością głosów (za 

było 13 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu). 

 

Uchwała Nr LXXV/574/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2024 rok stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

19. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/575/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 r. 

stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

20. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Lidzbark Warmiński na lata 2023-2035. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat  

ww. projektu uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali:   
 

Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

 

Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, 

Andrzej Kabała, Andrzej Kędzierski, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 

Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, 

Piotr Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, 

Bartłomiej Zdanowicz, Maciej Zieliński. 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 

  

Uchwała Nr LXXV/576/2023 Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  

z dnia 25 października 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Lidzbark Warmiński na lata 2023-2035 stanowi załącznik 

Nr 17 do protokołu. 

 

21. Interpelacje radnych.   

 

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Dryzelenko zgłosił interpelację na piśmie w sprawie wymiany  

i naprawy oświetlenia (lamp ulicznych) na ulicy Świętochowskiego w celu 

poprawienia bezpieczeństwa. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz - chciałem złożyć interpelację, po 

przeprowadzonych rozmowach z częścią mieszkańców i zgłoszonych problemach 

mieszkańców ul. Kasprowicza 10 i ul. Powstańców  Warszawy 8-10, zwracam się 

z prośbą o możliwość wyznaczenia spotkania z Panem Burmistrzem i Panią 

Sylwią Kij Prezesem ABK Spółka z o.o. w Lidzbarku Warmińskim oraz moją 

osobą i mieszkańcami z tego okręgu w celu szerszego omówienia tych 

problemów, a chodzi o problem ul. Kasprowicza  10. Ja częściowo otrzymałem 

odpowiedź od Pani Prezes ABK ale chodzi o założenie domofonu w jedynej 

klatce, która na tej ulicy nie posiada domofonu i jeżeli chodzi  o budynek przy ul. 

Powstańców  Warszawy 8-10 to ja mam dokumentację zdjęciową, fatalny stan 

budynku, mieszkańcy chcieliby porozmawiać o możliwościach i ewentualnych 

terminach przyszłościowych, realnych do zrealizowania remontów tych 

budynków. 

 

 



 

24 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że w każdy poniedziałek 

przyjmuję interesantów i zapraszam serdecznie od 1300-1600 wraz  

z mieszkańcami. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – Panie Burmistrzu nie każdy jest emerytem, który 

ma czas w ciągu dnia przyjść w związku z czym proszę o organizację takiego 

spotkania w innym terminie dogodnym dla mieszkańców. Ww. zgłoszoną 

interpelację złożę na piśmie. 

 

Radna Iwona Łagocka – złożyła podziękowania dla Burmistrza, Zastępcy 

Burmistrza i współpracowników za pomoc przy budowie prawie ukończonego 

parku przy ul. Orneckiej. Również szczególne podziękowania należą się Pani 

Elwirze Borkowskiej, Pani Anecie Ulatowskiej, Pani Iwonie Kocęba, które razem 

z pracownikami przez tydzień czasu w trudnych warunkach pogodowych, ze 

szpadlami posadzili wiele roślin. Dziękuję Panu Prezesowi Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji za podstawienie beczkowozu, żeby można było podlać 

nasadzenia. Jeszcze chciałbym podziękować dla Pana Komendanta Straży 

Miejskiej za pomoc w ewakuacji bezdomnych, którzy osiedlili się na parkingu 

przy ul. Orneckiej w samochodzie. Pomimo interwencji Policji nasza akcja z 

Komendantem była bardzo skuteczna. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

22. Zapytania radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali:   

  

Radny Bartłomiej Zdanowicz – odczytał oświadczenie i prośbę skierowaną do 

Przewodniczącej Rady Miejskiej.  

 

Oświadczenie Radnego Bartłomieja Zdanowicza  stanowi załącznik Nr 18 do 

protokołu. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – po odbytych spotkaniach z mieszkańcami,  mam 

kilka zapytań od mieszkańców,  które złoże na piśmie, ale w związku z tym kilka 

przedstawię z nich, resztę na piśmie nie będę tutaj czytał wszystkich, żeby 

oszczędzać czas. Mam pytanie do Pana Burmistrza, czy ma Pan może wiedzę na 

temat sytuacji z operatorem Term Warmińskich, bo tam sytuacja była  

w zawieszeniu z tego co wiem, czy została podpisana umowa z operatorem,  

czy operator podpisze czy Starostwo Powiatowe przekazywało może jakieś 

informacje w tym temacie. 
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o złożenie  

ww. oświadczenia w formie pisemnej. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz – proszę o  złożenie ww. zapytań na piśmie,  

- odpowiemy na nie w formie pisemnej. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – mam jeszcze dwa pytania, co dzieje się  

z infrastrukturą lodowiska miejskiego, w jakim jest stanie i czy w tym roku 

lodowisko będzie czynne. 

 

Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz poinformował, że właścicielem infrastruktury 

lodowiska było Przedsiębiorstwo Gospodarstwa Komunalnego Spółka  

z o.o. w Lidzbarku Warmińskim i  zostało sprzedane ze względu na zużycie. 

Na dzień dzisiejszy przygotowaliśmy projekt inwestycyjny i czekamy na 

uruchomienie funduszy aby móc wnioskować o wybudowanie nowego 

lodowiska. 

 

Radny Bartłomiej Zdanowicz – kolejne pytanie jakie warunki musi spełnić 

lidzbarski przedsiębiorca, aby miasto mogło umorzyć lub odroczyć bądź rozłożyć 

na raty podatki. Nie wiem może tutaj też podobnie  jak miało to miejsce  

w przypadku między innymi naszej koleżanki Pani Agnieszki Serwach w roku 

2020 Państwo starali się z mężem chyba tam o kwotę umorzenia podatku od 

środków transportowych była to kwota 2778 zł, w roku 2021 kwota 4223 zł. 

Proszę Pana Burmistrza albo Panią Radną też jeśli będzie mogła mi 

odpowiedzieć, bo ma już doświadczenie w tym temacie to będę wdzięczny. 

 

Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się z prośbą o złożenie  

ww. zapytań w formie pisemnej. 

 

23. Wnioski  i  petycje obywateli. 

 

W dyskusji głos zabrali:   

 

Radny Andrzej Kędzierski poinformował, że przejście dla pieszych przy ul. Orła 

Białego jest niebezpieczne i jest bardzo źle oświetlone. To nie jest nasza droga, 

bo to jest droga krajowa, ale kto odpowiada za oświetlenie tego przejścia? 

 

Pan Tomasz Nykiel Zastępca Burmistrza stwierdził, że to jest droga Zarządu Dróg 

Krajowych i Komenda Policji po ostatnich wydarzeniach musi zebrać Komisję, 

która  podejmie czynności, żeby te „przejścia” w lepszy sposób oznakować  

i zwiększyć bezpieczeństwo na tych przejściach. 

Wiem, że po takich wydarzeniach muszą odbywać się przeglądy tych przejść dla 

pieszych wspólnie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. 
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Radny Maciej Zieliński  poinformował. że Kierownictwo Ruchu Drogowego,  

z tego co wiem mają zrobić przegląd tych miejsc po ostatnich wydarzeniach, 

potrąceniach z przedstawicielami  Zarządu Dróg i będzie to usprawnione. 

Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 

 

24. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 

zamknęła obrady LXXV Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 
  

 

 
 

       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                   Dorota Michalak 

 

 

 

 

 

 

Protokołowały:                                                

Ewa Kępińska                                       

Patrycja Raszewska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


